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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2016. április 12-én 14:00 órakor a MEE központi irodájában 
megtartott üléséről. 

 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak:  Béres József, Haddad Richárd, Kovács András, 
Bánhegyesi Attila, Dr. Kádár Péter, Dr. Hartmann Bálint, Vinkovits András 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkez ő tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László helyett Kunyik Sándorné, Nagy János, Dési 
Albert, Pálfi Zoltán, Görgey Péter helyett Szilágyi András, Dr. Tóth Judit, Orlay Imre, Veisz 
Imre, Rejtő János, Tóth József, Rubint Dezső tanácskozási joggal rendelkező tagok, továbbá 
Ángyánné Kiss Zsuzsanna, Tóth Péterné, Balázs Péter és Günthner Attila állandó 
meghívottak. 

Kimentette magát: Divényi Dániel, Hollósy Gábor. 

Első napirendi pontként  Haddad Richárd az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetéről adott rövid összefoglalót. A TTB munkatervét és a VET írásos 
előterjesztését a fogyasztás mérőhely MUBI megalapítására az elmúlt 24 órában kapta meg 
az Elnökség ezért nem volt idő a megfelelő tanulmányozásukra. Ennek megfelelően 
mindkettőről egy héten belül írásban fogunk szavazni. A legutóbbi ülésen elhatározott 
előterjesztéseket állami díjak jelölésére beadtuk az illetékes ügyintézőknek. Günthner Attila 
ismertette a „Fejezetek az elektrotechnikából” kiadvány várható költségeit 500; 1000 és 4000 
példány esetén. Jelezte, hogy egyelőre 300 eFt támogatási felajánlásról van tudomása. Az 
Egyesületi Elnökség egyetértett abban, hogy a kiadvánnyal kapcsolatban célként határozzuk 
meg a pozitív 0 gazdasági eredményt. Ennek szellemében egészítsük ki úgy a kalkulációt a 
januári határozatnak megfelelően, azaz 1 lapszám kimaradásának fix költségeit forrásként 
kezeljük. Az előző Elnökségi ülésen szó volt még a területi szervezetek szerződéseinek 
cégszerű aláírásáról. Béres József kérte, hogy a következő ülésre Günthner Attila 
készítsen írásos előterjesztést. 

Második napirendi pontként  Béres József felkérte Hlavay Richárdot, hogy ismertesse a 
MEE egységes kommunikációs tevékenységének működése és irányításához kapcsolódóan 
írásban is megküldött kommunikációs stratégia helyzetét, következő lépéseit. Ismertette az 
Operatív Kommunikációs Szervezet (OKSZ) és a Kommunikációs Marketing Bizottság 
feladatait. Kiemelte, hogy az OKSZ tagja kell, hogy legyen a Főszerkesztő és azt, hogy az 
egységes kommunikációs tevékenységhez elkerülhetetlen egy a szervezeten belüli 
információáramlást támogató on-line hír- és cikkfeltöltő rendszer felállítása, amely lehetővé 
teszi a naprakész vidéki információk és hírek összegyűjtését, és egységes kezelését, az 
Elektrotechnika számára készült hosszabb írásokkal, elemzésekkel. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta, hogy a főszerkesztő legyen tagja az OKSZ-nek. Az Egyesületi Elnökség 17/2016 
számú határozatával  egyhangúlag elfogadta, hogy a főszerkesztő legyen tagja az OKSZ-
nek. 

Harmadik napirendi pontként  Haddad Richárd foglalta össze a 92. Tisztújító Küldöttgyűlés 
napirendjének véglegesítésével kapcsolatban megküldött írásos előterjesztést.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egy tartózkodás 
mellett elfogadta, hogy a szavazatszámlálás alatt Hartlein Károly tartson „Brutális fizika” 
előadást. Az Egyesületi Elnökség 18/2016 számú határozatával  egy tartózkodás mellett 
elfogadta, hogy a szavazatszámlálás alatt Hartlein Károly tartson „Brutális fizika” előadást. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta, a 92. Tisztújító Küldöttgyűlés írásban előterjesztett napirendjét. Az Egyesületi 
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Elnökség 19/2016 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta, a 92. Tisztújító 
Küldöttgyűlés írásban előterjesztett napirendjét. 

Negyedik napirendi pontként  Haddad Richárd a 92. Tisztújító Küldöttgyűlés határozati 
javaslatait terjesztette elő: 

• Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta, az Elnökség beszámolóját. Az Egyesületi Elnökség 20/2016 számú 
határozatával  egyhangúlag elfogadta, az Elnökség beszámolóját. 

• Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta, a Gazdasági Bizottság jelentését MEE 2015. évi pénzügyi zárásával 
kapcsolatban. Az Egyesületi Elnökség 21/2016 számú határozatával  egyhangúlag 
elfogadta, a Gazdasági Bizottság jelentését MEE 2015. évi pénzügyi zárásával 
kapcsolatban. 

• Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta, a MEE 2015. évi egyszerűsített beszámolója és közhasznúsági mellékletét. Az 
Egyesületi Elnökség 22/2016 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta, a MEE 
2015. évi egyszerűsített beszámolója és közhasznúsági mellékletét. 

• Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta, a független könyvvizsgálói jelentést a MEE 2015 évi egyszerűsített éves 
beszámolójához. Az Egyesületi Elnökség 23/2016 számú határozatával  egyhangúlag 
elfogadta, a független könyvvizsgálói jelentést a MEE 2015 évi egyszerűsített éves 
beszámolójához. 

• Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete 3 
tartózkodás mellett elfogadta, az Etikai Bizottság beszámolóját. Az Egyesületi Elnökség 
24/2016 számú határozatával  1 tartózkodás mellett elfogadta, az Etikai Bizottság 
beszámolóját. 

• Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta az írásos előterjesztést a MEE Küldöttgyűlése számára a tagokkal megkötni 
kívánt szerződésekkel kapcsolatban. Az Egyesületi Elnökség 25/2016 számú 
határozatával  egyhangúlag elfogadta az írásos előterjesztést a MEE Küldöttgyűlése 
számára a tagokkal megkötni kívánt szerződésekkel kapcsolatban. 

• Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta hogy a MEE 2016. évi könyvvizsgálatát Némethné Futás Csilla bejegyzett 
könyvvizsgáló (engedély száma: MKVK 003802) végezze el. A szolgáltatás ellenértéke 
320.000 Ft + Áfa. Az Egyesületi Elnökség 26/2016 számú határozatával  egyhangúlag 
elfogadta hogy a MEE 2016. évi könyvvizsgálatát Némethné Futás Csilla bejegyzett 
könyvvizsgáló (engedély száma: MKVK 003802) végezze el. A szolgáltatás ellenértéke 
320.000 Ft + Áfa. 

• Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta az írásban megküldött 2015. április 27 – 2016. április 6. időszakra eső tagfelvételeket 

és tagkizárásokat. Az Egyesületi Elnökség 27/2016 számú határozatával  egyhangúlag 
elfogadta az írásban megküldött 2015. április 27 – 2016. április 6. időszakra eső tagfelvételeket 

és tagkizárásokat. 

Ötödik napirendi pontként Günthner Attila ismertette a Választási Bizottság javasolt 
elnökének és 7 tagjának névsorát. Elnök: Dr. Novothny Ferenc; Tagok: Petrikovicsné Asbóth 
Zsuzsanna (VTT); Sőrés Péter, Kiss József, Táczi István (MAIT); Babka Gábor, Szabolcsi 
Nóra, Szeli Viktória (Titkárság). 
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Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a Választási Bizottság javasolt elnökének és 7 tagjának névsorát. Az Egyesületi 
Elnökség 28/2016 számú határozatával egyhangúlag elfogadta a Választási Bizottság 
javasolt elnökének és 7 tagjának névsorát. 

Hatodik napirendi pontként Béres József Dervarics Attilát javasolta a 92. Tisztújító 
Küldöttgyűlés levezető elnökének. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta Dervarics Attilát a 92. Tisztújító Küldöttgyűlés levezető elnökének. Az Egyesületi 
Elnökség 29/2016 számú határozatával egyhangúlag elfogadta Dervarics Attilát a 92. 
Tisztújító Küldöttgyűlés levezető elnökének. 

Hetedik napirendi pontként Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget a Jelölő Bizottság 
többségi véleményével kialakított javaslatával kapcsolatban a jelölésekről és a szavazólap 
kialakításáról. A jelöltektől szinte kivétel nélkül megvannak az elfogadó nyilatkozatok, 
szakmai önéletrajzok és a kötelező programok, amelyeket a MEE honlapján 
(http://www.mee.hu/cikk/4082) közzétettünk és azokat folyamatosan frissítjük. A folytatásban 
szavazólap formájáról esett szó az írásos előterjesztésnek megfelelően. Egy küldött 3 
különböző színű szavazólapot fog kapni. Az egyiken az Elnök, Főtitkár, GB elnök, KMB 
elnök, SZTB elnök, SZB elnök, OB elnök jelöltek fognak szerepelni, a másikon az EtB elnök 
és tag jelöltjei, a harmadikon pedig az FB elnök és tagjelöltjei. A kitöltött szavazó lapokat 
több szavazó urnába lehet majd dobni. Több jelölt esetén a nevek sorrendjét a JB egy általa 
kiválasztott módszer alapján fogja meghatározni, amelyet a Küldöttgyűlésen ismertet.   

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete a szavazólap 
formáját és a szavazás menetét egyhangúlag elfogadta. Az Egyesületi Elnökség 30/2016 
számú határozatával a szavazólap formáját és a szavazás menetét egyhangúlag elfogadta. 

Nyolcadik napirendi pontként a küldött lista véglegesítését Haddad Richárd terjesztette 
elő. Jelezte, hogy a többszöri felszólítás és a szabályzataink előírásai ellenére több 
szervezetnél nem történt még meg a tisztújítás. Az írásos előterjesztéseket a Küldöttgyűlés 
előtt 30 nappal érkeztetni kell a küldöttek számára. Ott ahol az előírt határidőig nem történik 
meg a választás és erről nem értesítik hivatalos úton a Titkárságot, a szervezet elnökének 
fogjuk megküldeni az írásos előterjesztéseket.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete a Küldöttek 
névsorát a fenti kiegészítésekkel egyhangúlag elfogadta. Az Egyesületi Elnökség 31/2016 
számú határozatával a Küldöttek névsorát a fenti kiegészítésekkel egyhangúlag elfogadta. 

Kilencedik napirendi pontként a VTT és VET éves munkatervéről, valamint beszámolójáról 
történő előzetes állásfoglalást vitatta meg az Elnökség. Kovács László ismertette a VET 
írásban is megküldött beszámolóját. Ennek kapcsán Béres József kérte, hogy a VET és a 
MEE Iroda egyeztesse a munkaterv fogyasztók felé való nyitás részét. A társadalom felé 
nyitás a MEE kiemelt stratégiai célkitűzése. Fontos, hogy ez ügyben minden lépés 
egyeztetve legyen annak érdekében, hogy a fogyasztók felé egységesen lépjünk fel.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete a VET 2015 évi 
beszámolóját és a 2016 évi munkatervét az elhangzott kiegészítést figyelembe véve 
egyhangúlag elfogadta. Az Egyesületi Elnökség 32/2016 számú határozatával a VET 2015 
évi beszámolóját és a 2016 évi munkatervét az elhangzott kiegészítést figyelembe véve 
egyhangúlag elfogadta. 

A VTT nem küldte meg munkatervét azt Nagy János szóban ismertette. Kiemelte, hogy a 
VTT 2016-ban nagy hangsúlyt fektet az oktatásra. Ángyánné Kiss Zsuzsanna hozzátette, 
hogy mivel az FB nem kapta meg időben a beszámolót, ezért a tavalyi adatok alapján zárt a 
MEE. Jelezte, hogy ha a héten megkapják a beszámolót, az FB kivételesen írásban fog róla 
szavazni és azt figyelembe véve készíti el beszámolóját a Küldöttgyűlésre. A felajánláshoz 
igazodva az Egyesület Elnöksége is írásban fog szavazni a beszámolóról.  
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Tízedik napirendi pontként Haddad Richárd ismertette a Díjbizottságok által kialakított 
döntést a 2016 évi egyesületi díjak véglegesítésével kapcsolatban. Garai János, Karacsi 
Márk és Danyek Miklós kritikával illette, hogy az általuk képviselt szakosztályok egyes 
jelöltjei nem kaptak díjat. A díjbizottsági képviselők válaszai után Béres József szavazásra 
bocsájtotta a Díjbizottságok döntését.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete a 1 nem és 1 
tartózkodó szavazat mellett elfogadta és tudomásul vette a díjbizottságok döntését a 2016 
évi egyesületi díjak véglegesítésével kapcsolatban. Az Egyesületi Elnökség nem talált a 
szabályzatok előírásaival nem megegyező jelölést, ezért 33/2016 számú határozatával 
egyhangúlag elfogadta és tudomásul vette a díjbizottságok döntését a 2016 évi egyesületi 
díjak véglegesítésével kapcsolatban. 
 

Tizenegyedik napirendi pontként Haddad Richárd a 63. vándorgyűlés előkészítésével 
kapcsolatban adott rövid tájékoztatót. 

 

Budapest, 2016. április 12.  

 
 
Összeállította: Jóváhagyta: 

 
 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  

 


